
POTREBA PO ENOTNEM REŠEVANJU PROBLEMATIKE
LETOVANJA OTROK

Zakaj vsak po svoje
Neenotnost reševanja problematike letovanja

otrok v mestu Ljubtjana, neenotni kriteriji za Izbor
otrok, subvencioniranje plačila letovanj, različna
cena oskrbnega dne in problem dotrajanosti počitni-
ških domov, to so večji problemi, na katere opozarja
delovna skupnost za letovanje in rekreadjo otrok pri
Zvezi prijateljev mladine naše občine.

Zaradi neenotnosti pri reše-
vanju teh problemov se je v
preteklem letu zgodilo, da so
bile zmogljivosti počitniških
domov občine Ljubljana Cen-
ter izkoriščene le 48-odstotno,
kar pomeni, da je letovalo le
2165 otrok namesto približno
4500 otrok.

Občina Ljubljana Center je
svoje zmogljivosti sicer ponu-
dila drugim občinam, ki so se
v preteklem letu otepale s
prevelikim navalom, vendar
pa se razen občin Bežigrad in
Siška druge niso lotile skup-
nega reševanja tega proble-
ma. Tak odnos do naših malč-
kov pa je vse prej kot odgovo-
ren.

Poleg teh problemov so bile
težave tudi z vzgojitelji, saj
opažajo, da jih je vse manj.
Težave z zagotavljanjem
ustreznega pedagoškega vod-
stva letovanj so tako še vedno
velike.

K vsemu temu je potrebno
dodati še težave z adaptacijo
počitniških domov v Savudri-
ji in v Zgornjih Gorjah. Pre-
nova v obeh domovih sicer
poteka, vendar počasi, saj so
potrebna znatna denarna
sredstva.

V letošnjem letu predvide-
vajo dograditev igrišč pri po-

čitniškem domu v Savudriji,
v Zgornjih Gorjah pa dokon-
čanje že lani začete adaptacije
kuhinjskih prostorov.

Ob naštetih problemih pa
delovna skupnost za letova-
nje in rekreacijo otrok pri
Zvezi prijateljev mladine
Ljubljana Center predlaga, da
bi se lotili enotnega reševanja
te problematike v okviru me-
sta. Izdelali naj bi enoten pro-
gram zimovanj in letovanj,
enotne kriterije za izbor
otrok, subvencioniranje plači-
la letovanj, določili cene
oskrbnine v mestnem merilu,
zagotovili pedagoge iz vrst
prosvetnih delavcev v okviru
rednega dela ter ustanovili
enotne delovne skupnosti za
letovanje in rekreacijo otrok
mesta Ljubljana. Te predloge
delovne skupnosti je podprl
tudi izvršni svet naše občine.

Pomen enotne akcije glede
na trenutne težave in pred-
vsem glede na gospodarski
položaj, ko se bo pojavljalo
vse več otrok, ki bodo lahko
letovali le prek teh organizira-
nih oblik, nujno zahteva pod-
poro vseh dejavnikov družbe-
nega dogovarjanja na tem po-
dročju.
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